

《单词百科:inductance是什么意思?inductance怎么发音?inductance的解释和用法》

英语单词inductance是什么意思?inductance怎么读?inductance怎么发音?简答网为您整理了inductance的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



inductance怎么读

inductance的读音:[n d kt ns]

inductance的意思

1、n.感应系数，自感应;

inductance的近义词

1、induction n.归纳(法);(电或磁的)感应;诱发;就职,就职典礼;

2、inductor n.圣职授予的人，授职的人，感应器;诱体;感应体;

inductance的双语例句

1、 Besides voltage, resistance and capacitance, an alternating current is also influenced by inductance.

除了电压、电阻和电容之外，交流电还受电感的影响。

2、 The effects of inductance and capacitance make it necessary to carefully design all AC transmission systems.

电感和电容的影响,使人们必须精心地设计所有的交流输电系统。

3、 Its accuracy can not be affected by coupled inductance, fault resistance, distributed capacitance and asynchronous angle.

该测距方法在原理上不受线间互感、过渡电阻、分布电容、不同步角的影响。

4、 A matrix of this sort occurs, for example, in electric networks when mutual inductance is present.

例如,当电网络中有互感时,就会出现这种阵矩。

5、 The thesis has researched Flexible AC Transmission Systems (FACTS) based on active variable inductance.

本文着重对基于有源可变电感的柔性交流输电系统做了研究。

6、 The current waveforms are superimposed on the angular unsaturated phase inductance.

电流波形将会在电感的角度不饱和阶段。

7、 The paper analyses the self inductance phenomenon when the circuit is on and off.

文章分析了线路通电和断电时的自感现象及断电时的危害。

8、 Mainly used as precision article of electronic industry, such as STM inductance etc.

用于电子行业精密五金件,例如:贴片电感等。

9、 DC capacitor relies on the pulsation of DC voltage, power, inductance side, and load.

突加负载时直流侧电容是由直流电压波动、功率、电感及负载决定的。

10、The leakage inductance of power transformer is one of the main interference sources in the circuit.

作为开关电源核心部件的功率变压器的漏感是高频开关电源的主要干扰源之一。

11、The average inductance current calculated by input voltage and output voltage to use in PI regulator.

通过采样输入输出电压以获取电感的平均电流,从而代替了实际的采样电流,以进行PI调节。

12、The inductance value can be made larger by adding additional layers for a given spiral pattern.

对于一个螺旋线可以通过加附加层来增大电感值。

13、Fixed inductance single or multi layer winding on drum core, coat of magnetic shield.

DL固定电感器,在工型铁氧体磁体磁芯上绕单层或多层线,磁屏蔽外罩。

14、The gap size is the key factor which has significant influence for inductance.

气隙的大小是影响产品电感值的最关键的因素。

15、Response of circuits with imperfectly coupled inductance for arbitrary signal is evaluated, an example is given.

详细求解了非完全耦合互感电路对任意信号的响应,给出了响应的一般表示式及其应用实例。

16、Features: Small and thin construction, high inductance low leakage inductance and coupling capacitor.

产品特点: 结构小巧, 高电感系数, 低漏电感及杂散电容, 能表面贴装及编带包装。

17、A novel coefficient circuit is used in the study on signal detection of small inductance coil.

本文应用微分弛张振荡电路,对微小电感线圈的信号检测技术开展了研究。

18、The shield return should be as short as possible to minimize inductance.

为了减小感抗,屏蔽体的泄放路径必须尽可能地短.

以上是简答网为您整理的inductance怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/inductance>

